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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 16/2019 

XVI Sesja w dniu 26 listopada 2019  

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:29 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski nieobecny 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski nieobecny 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki nieobecny 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska nieobecna 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

 
otwarcie sesji 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XVI 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego oraz Pani 

Domiceli Kopaczewskiej a także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli 

mediów, mieszkańców miasta oraz radnych uczestniczących w obradach.  

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta powitał obecnych na sali obrad gości w 

osobach Pana Roberta Kwiatkowskiego Posła na Sejm RP Okręgu Toruńsko-

Włocławskiego, Pana Stanisława Kunikowskiego Rektora Kujawskiej Szkoły Wyższej 

we Włocławku oraz Pana Stanisława Pawlaka Radnego Sejmiku Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. 

 

stwierdzenie quorum 

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 20 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 26 listopada br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XVI sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Stosownie do propozycji Przewodniczącego Rady Miasta, wszyscy obecni na 

obradach XVI sesji Rady Miasta uczcili minutą ciszy zmarłego biskupa seniora 

Bronisława Dembowskiego, który pełnił posługę biskupa diecezji włocławskiej w 

latach 1992- 2003r. 

 

przyjęcie protokołu z obrad XV sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XV sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 29 

października 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne 

uwagi. Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

 

zmiany do porządku obrad XVI sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że korzystając ze swoich uprawnień 

zgodnie z § 53 Statutu Miasta Włocławek wprowadził zmianę do przesłanego 

porządku obrad w związku z wycofaniem przez Prezydenta Miasta projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Włocławek. Dlatego też projekt 

ww. uchwały zostaje wykreślony z porządku obrad sesyjnych. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad w punkcie 3 i 4 o uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2019 rok oraz uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030. Przedmiotowe projekty uchwał 
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uzyskały opinię komisji stałej, zatem został spełniony wymóg § 55 Statutu Miasta. 

Powyższe działanie stanowi realizację wniosku zgłoszonego przez Prezydenta 

Miasta. 

 

 Innych zmian do zaproponowanego porządku obrad nie zgłoszono. A zatem 

przystąpiono do procedury głosowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XVI sesji o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski – mimo obecności na obradach sesyjnych - wystąpił brak 

możliwości oddania głosu przez radnego podczas procedury głosowania nad ww. 

wnioskiem.  

 

NIEOBECNI (6) 

Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Małgorzata Szymańska 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XVI sesji o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 
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Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

 

Przed procedowaniem nad kolejnym punktem porządku obrad głos zabrał obecny na 

sesji Pan Robert Kwiatkowski Poseł na Sejm RP Toruńsko-Włocławskiego Okręgu 

Wyborczego Nr 5, który dziękując za zaproszenie zadeklarował współpracę ze 

wszystkimi ugrupowaniami politycznymi ponad podziałami dla dobra rozwoju regionu 

na każdym polu działalności samorządowej. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 29 

października br. do dnia 26 listopada br. i przedstawia się następująco:  

 

W omawianym okresie zawartych zostało 11 umów dotyczących udzielenia 

zamówienia publicznego. Jedną z nich była umowa na budowę przejścia 

podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi w rejonie ulicy Radosnej. Zadanie 

wykona firma WANT sp. z o.o. z siedzibą w Tczewie za 11 milionów 170 tysięcy 

złotych brutto. Umowę podpisano 15 listopada, a inwestycja powinna być gotowa do 

30 sierpnia 2022 roku. Prawie 800 tysięcy złotych brutto kosztować będzie 

kontynuacja budowy kompleksu sportowego przy Zespole Szkół Elektrycznych. 

Zadanie to wykonuje firma ELSIK sp. z o.o. z siedzibą w Żukowie. 15 listopada 

zawarto umowę z firmą Zakład Drogowo-Mostowy „DROMOST” z siedzibą w Lipnie 

na przebudowę ulicy Krokusowej. Roboty trwają. Zadanie jest warte ponad 170 

tysięcy złotych brutto. 

30 października złożono wniosek o dofinansowanie projektu „Rewaloryzacja 

zabytkowego parku im. Henryka Sienkiewicza we Włocławku – strona południowa, 

celem wyeksponowania istniejącego zabytkowego układu parkowego” w ramach 

Programu Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego „Ochrona Zabytków 2020”. 

Projekt przewiduje m.in. rewaloryzację zabytkowej zieleni wraz z nowymi 

nasadzeniami, remont i przebudowę alejek, remont trzech mostków wraz z 

iluminacją, budowę ogrodzenia parku od strony ul. Wyszyńskiego, wymianę i 

uzupełnienie elementów małej architektury, wymianę oświetlenia, instalację 

monitoringu wizyjnego. Wszystkie prace wykonane będą z zachowaniem 

historycznego układu kompozycyjnego Parku. Planowany termin robót: od 15 

stycznia do 30 listopada przyszłego roku. Wartość projektu wynosi prawie 8 milionów 

200 tysięcy złotych, a wnioskowana kwota to ponad 6 milionów złotych. 
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19 listopada w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu podpisano umowę o 

dofinansowanie projektu „Rozwój zrównoważonego transportu zbiorowego poprzez 

poprawę efektywności energetycznej, wdrażanie technologii niskoemisyjnej we 

Włocławku w ramach projektu BIT – CITY II - etap II”. Projekt obejmuje przebudowę 

infrastruktury przydworcowej na potrzeby utworzenia zintegrowanego centrum 

przesiadkowego w bezpośrednim sąsiedztwie dworca PKP oraz zakup autobusu 

elektrycznego spełniającego normy Euro VI. Koszt całkowity projektu to ponad 16,5 

miliona złotych przy dofinansowaniu prawie 8 milionów złotych. Zakończenie 

inwestycji planowane jest w kwietniu 2021 roku. 

4 listopada rozstrzygnięty został konkurs Markowy Lokal Śródmieścia, którego celem 

jest wsparcie w prowadzeniu i promocja działalności gospodarczej na terenie 

rewitalizacji poprzez organizację cyklicznego konkursu na najlepszą jakościowo 

usługę lub produkt Śródmieścia. Głosami mieszkańców tytuł „Markowego Lokalu 

Śródmieścia” zdobyła Kawiarnia Miodnia, funkcjonująca przy ul. 3 Maja 1. W 

głosowaniu, w którym oddano 950 głosów, wzięło udział 20 podmiotów 

gospodarczych działających w obszarze rewitalizacji. 

Przy ulicy Brzeskiej powstaje pierwszy w obszarze rewitalizacji park kieszonkowy. 

Umowa na budowę parku została podpisana 31 października z Firmą Budowlano-

Drogową BJN Bartosz Nożewski z Włocławka. Zgodnie z planem prace mają zostać 

zakończone do połowy grudnia. Łącznie w ramach GPR w obszarze rewitalizacji 

powstaną 4 parki kieszonkowe. 

W okresie międzysesyjnym podpisano aneks z Województwem Kujawsko-

Pomorskim do umowy o dofinansowanie ze środków PFRON kosztów utworzenia i 

działania zakładu aktywności zawodowej dotyczący zwiększenia zatrudnienia osób 

niepełnosprawnych w ZAZ we Włocławku o 5 osób. Obecny stan zatrudnienia wynosi 

46 osób. 

W listopadzie Wydział Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii przeprowadził 

konsultacje społeczne: 5 listopada w sprawie strategii dostępności przestrzeni 

miejskiej dla osób z niepełnosprawnościami, natomiast 19 listopada w sprawie planu 

rozbudowy dróg rowerowych 2020+. Każde spotkanie zgromadziło ok. 20 

uczestników i trwało 2 godziny.  

21 listopada na Krytej Pływalni „Delfin” podsumowana została realizacja VI edycji 

projektu ,,Umiem pływać” 2019. W spotkaniu udział wzięła m. in. rekordzistka i 

mistrzyni Polski, medalistka mistrzostw świata i Europy Aleksandra Urbańczyk. W VI 

edycji programu „Umiem Pływać” we Włocławku uczestniczy 35 grup dzieci z klas 1 – 

3. Każda grupa liczy 14 – 15 osób. Łącznie w programie powszechnej nauki pływania 

wzięło udział 525 dzieci. 

Wydział Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej w okresie międzysesyjnym m.in. 

koordynował miejskie obchody 101. rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości 

i współorganizował koncert patriotyczny w ramach Ogólnopolskiego Festiwalu 

Piosenki Ojczyźnianej.  

10 listopada w Hali Sportowo-Widowiskowej OSiR z udziałem m.in. gwiazd boksu 

Pawła Skrzecza i Krzysztofa „Diablo” Włodarczyka odbył się Ogólnopolski Turnieju 

Bokserski o Puchar Prezydenta Włocławka „Szukamy Olimpijczyków Tokio 2020” 
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połączony z jubileuszem 65-lecia działalności Włocławskiego Klubu Bokserskiego 

„Start”. Organizacja imprezy była możliwa dzięki wsparciu finansowemu miasta.  

 

W dyskusji nad przedłożoną informacją wzięli udział: 

 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Piotr Kowal 

•  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok. 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019-2030. 

Wprowadzenia do obydwu zagadnień finansowych związanych z budżetem miasta 

oraz wieloletnią prognozą finansową wynikających z przedłożonych uchwał dokonała 

Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Także uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła również Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekty procedowanych uchwał. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania kolejnej 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum Kształcenia Praktycznego 
w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku i Ośrodka 
Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego we Włocławku, wchodzących w skład Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w Centrum Kształcenia Zawodowego w 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum Kształcenia Praktycznego 

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku i Ośrodka 
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Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego we Włocławku, wchodzących w skład Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w Centrum Kształcenia Zawodowego w 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska. 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 6 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 
 

Wprowadzenia do przedłożonej Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w 

roku szkolnym 2018/2019 dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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W dyskusji wzięli udział: 

• radny Jarosław Hupało, 

• radny Janusz Dębczyński. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie procedowane zagadnienie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania przedstawiona Informacja została 

przyjęta przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 
Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie, na rok 2020. 

Zagadnienia zawarte w procedowanej uchwale omówiła Pani Elżbieta Dynarska 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 
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Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 

Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na rok 2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod 
nazwą Miejski Zarząd Infrastruktury Drogowej i Transportu we Włocławku oraz 
nadania jej statutu. 

Zagadnienie pod obrady Rady Miasta przedstawił Pan Piotr Żyżelewicz Dyrektor 

Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod 

nazwą Miejski Zarząd Infrastruktury Drogowej i Transportu we Włocławku oraz 

nadania jej statutu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski 

BRAK GŁOSU (1) 
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Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Włocławek. (punkt 
zdjęto z porządku obrad) 
 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 2020 roku opłat za 
usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta Włocławek na parkingach 
strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od wykonania 
dyspozycji usunięcia pojazdów. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Pan Mirosław Walicki Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Komunalnej.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 2020 roku opłat za 

usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta Włocławek na parkingach 

strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdów. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego niektórych zadań 
z zakresu administracji rządowej, dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie 
Miasta Włocławek w 2020 roku. 

Zagadnienie dotyczące projektu uchwały omówił Pan Włodzimierz Oborski Dyrektor 

Wydziału Spraw Obywatelskich. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Komisji radna Mariola Gawłowska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego niektórych zadań 

z zakresu administracji rządowej, dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie 

Miasta Włocławek w 2020 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że dalsze obrady XVI sesji Rady Miasta 

poprowadzi Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Pani Joanna Hofman-Kupisz. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wzniesienia pomnika poświęconego Mieszkańcom Włocławka i 
Powiatu Włocławskiego – Ofiarom Zbrodni Katyńskiej 1940 roku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Angelika 

Wyrąbkiewicz Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

Po wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wzniesienia pomnika poświęconego Mieszkańcom Włocławka i 

Powiatu Włocławskiego – Ofiarom Zbrodni Katyńskiej 1940 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska. 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Następnie głos zabrał prof. nadzw. dr hab. Stanisław Kunikowski Rektor Kujawskiej 

Szkoły Wyższej we Włocławku, który podziękował Radzie Miasta za podjęcie ww. 

uchwały oraz dokonał prezentacji multimedialnej projektu pomnika. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie petycji mieszkańców osiedla „Południe” – Jednostka „E” we Włocławku. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska. 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu 
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Ad. 14 

Rozpatrzenie petycji mieszkańców osiedla „Południe” we Włocławku. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Wanda Muszalik, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 15 

Rozpatrzenie petycji mieszkańców parafii pw. Chrystusa Króla we Włocławku. 

Zagadnienie zostało omówione przez Przewodniczącego Komisji radnego Piotra 

Zwolińskiego, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców parafii pw. Chrystusa Króla we 

Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Hofman-Kupisz 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 
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Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie skargi Pani J.S. na działalność Dyrektora Zespołu Placówek Nr 1 we 
Włocławku. 

Zagadnienie zostało omówione przez Przewodniczącego Komisji radnego Piotra 

Zwolińskiego, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Małgorzata Szymańska 
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Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 17 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Andrzej Gołębieski 

•  radna Elżbieta Rutkowska 

•  radny Piotr Kowal 

 

Ad. 18 

 Informacje i komunikaty. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Pani Joanna Hofman-Kupisz poinformowała 

o możliwości odbioru dokumentów przez kandydatów na ławników, którzy nie zostali 

wybrani na kadencję 2020-2023. Dokumenty można odbierać do dnia 29 grudnia 

2019r. w Biurze Rady Miasta w pokoju nr 23 w godzinach pracy Urzędu.  

Ad. 19 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

radna Joanna Hofman-Kupisz zakończyła obrady XVI sesji Rady Miasta Włocławek, 

które odbyły się w dniu 26 listopada 2019 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek Stanisław Wawrzonkoski 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Włocławek Joanna Hofman-Kupisz 

 


